

Title (en)

A COUPLED WINDOW.

Title (de)

VERBUNDFENSTER.

Title (fr)

FENETRE CONJUGUEE.

Publication

EP 0183686 A1 19860611 (EN)

Application

EP 84901987 A 19840524

Priority

DK 8400046 W 19840524

Abstract (en)

[origin: WO8505401A1] An opening, coupled window consists of two independently sashed glass panes which can be opened with respect to each other through mutual hinges and can moreover be opened together with respect to a frame or a wall opening through another set of hinges. In the coupled window of the invention the two independently sashed glass panes are connected to hinge fittings which simultaneously serve as hinge fittings for the opening function of the window with respect to the frame or wall opening. The hinge fittings, which are formed with means -holes or pins- (2) for opening with respect to the frame, are adapted in pairs to extend along and engage two opposite, parallel edges of the one sashed glass pane and are moreover provided with fitting parts, which extend toward the second sashed glass pane and are formed with means -holes or pins- (4) for the mounting thereof, said second sashed glass pane being provided with fitting parts for cooperation with the common hinge fittings.

Abstract (fr)

Une fenêtre conjuguée ouvrable comprend deux vitres de fenêtre à châssis indépendant qui peuvent s'ouvrir l'une par rapport à l'autre grâce à des charnières mutuelles et qui peuvent en outre s'ouvrir ensemble par rapport à un cadre ou à une ouverture dans un mur grâce à un second ensemble de charnières. Dans la fenêtre conjuguée de l'invention les deux vitres de fenêtre à châssis indépendant sont connectées à des montures de charnières qui servent en même temps de montures de charnières pour la fonction d'ouverture de la fenêtre par rapport au cadre ou à l'ouverture dans le mur. Les montures de charnières, formées avec des dispositifs - orifices ou chevilles - (2) d'ouverture par rapport au cadre - sont adaptées en paires pour s'étendre le long de deux bords parallèles et opposés d'une vitre de fenêtre à châssis et pour les engager. Elles sont en outre pourvues de pièces de charnière qui s'étendent vers la deuxième vitre de fenêtre à châssis et sont formées avec des dispositifs - orifices ou chevilles - (4) pour le montage de celle-ci. Ladite deuxième vitre de fenêtre à châssis est pourvue de pièces de charnière qui coopèrent avec les montures communes de charnière.

IPC 1-7

E06B 3/32; E05D 3/04

IPC 8 full level

E06B 3/26 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 3/2605 (2013.01); **E06B 2003/261** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8505401A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8505401 A1 19851205; EP 0183686 A1 19860611; FI 860314 A0 19860122; FI 860314 A 19860122; NO 860256 L 19860124

DOCDB simple family (application)

DK 8400046 W 19840524; EP 84901987 A 19840524; FI 860314 A 19860122; NO 860256 A 19860124